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Vinkhuizen, 5 september 2023 

 

 

 

Geachte leden van de gemeenteraad van de Gemeente Groningen,  

 
Bij deze delen wij, vereniging Wijkoverleg Vinkhuizen, onze zorgen over de Toekomstvisie 

Evenementen.  

 

De ambities van de visie zien wij onvoldoende terug. 

- De visie streeft naar grotere maatschappelijke waarde van evenementen. Dat betekent volgens ons 

inzetten op locale bedrijven. Op het Stadspark zien we echter dat bijna alle evenementen worden 

vergund aan 4PM en Mojo-concerts. We missen de maatschappelijke waarde voor Groningen. 

- De visie streeft naar balans levendigheid en leefbaarheid. De omwonenden worden daarin nogal 

vergeten. Geluidshinder melden, betekent niet dat die hinder wordt opgelost. Het is vreemd dat de 

organisator gebeld moet worden. De gemeente is vergunningverlener en dus verantwoordelijk. We 

missen een herijking van de dB-normen. De WHO adviseert maximaal 70 dB, Groningen hanteert 85 

dB. De psychische schade voor omwonenden, vooral tijdens langdurige dance-evenementen, wordt 

niet onderzocht.  

De spreiding zien we niet vertaald. Het Suikerterrein opheffen in 2030 was al besloten. In de 

komende zeven jaar verandert er dus niets. We merken dat van half augustus tot half september veel 

evenementen op elkaar zitten. Het wordt zelfs nog meer. In het voorstel 2024 krijgt Hullabaloo, dat 

Groningens Ontzet lelijk in de weg zit, in plaats van één, twee dagen.  

De geluidsnorm afhankelijk maken van ‘topacts’ vinden we oneigenlijk. Dat betekent dat er geen 

norm is. Want wat zijn ‘topacts’? Graag zien we echte afspraken. 

- De visie streeft naar evenementen voor iedereen. Hier missen we betaalbaarheid. De 

toegangsprijzen zijn fors en dat gekoppeld aan het inleveren van woongenot door geluidshinder, 

vervuiling en verkeersafzettingen voor bewoners vinden we niet in balans. 

- De visie streeft naar groene evenementen. We zien echter dat bij bijna alle evenementen van 4PM 

vuurwerk wordt ontstoken in het Stadspark. We missen hier beleid. 

 

Ons verzoek aan u is om deze beweegredenen en de belangen van de omwonenden die nu 

grotendeels ontbreken in de Toekomstvisie mee te nemen. Daarbij willen we ter overweging 

meegeven dat nagedacht wordt over de grootte en aard van evenementen. In diverse wijken zijn 

leuke kleine evenementen die het verdienen aandacht te krijgen en die ook meer voor de cohesie 

betekenen dan grote commerciële feesten. 

 

 

Met een vriendelijke groet, 

 

namens Wijkoverleg Vinkhuizen 

Paul Marius Borggreve, secretaris 

 


